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Geachte fractievoorzitters,  

 

In uw brief van 18 maart 2019 heeft u ons vragen gesteld over de bloembollenteelt en 

gezondheidsrisico’s binnen de gemeente Almelo. Met deze brief beantwoorden wij de door u 

gestelde vragen.  

 

Algemeen  

In de inleiding van uw brief schetst u de problematiek en de grootte daarvan binnen de gemeente 

Almelo. Omdat wij ons niet herkenden in de omvang van het areaal bloembollenteelt, hebben we 

ook de databank van het Centraal Bureau voor de Statistiek (hierna te noemen: CBS) 

geraadpleegd. Op basis daarvan komen wij tot een geheel andere grootte van het areaal. We 

hebben ook bij externen navraag gedaan naar eventuele ontwikkelingen op dit gebied. Het areaal 

aan cultuurgronden die volgens het CBS (gebaseerd op de landbouwtellingen) in de gemeente 

Almelo worden ingezet ten behoeve van bloembollen- en knollenteelt bedraagt nog geen 0,5 

hectare, zijnde 0,16% van de gebruikte cultuurgronden in de gemeente Almelo. Als bijlage 

hebben we een uitsnede van de informatie zoals die te vinden is op de site van het CBS 

toegevoegd. Hierin is het grondgebruik ten behoeve bloembollen- en knollenteelt te zien 

gedurende de periode 2010 tot en met 2018 binnen de gemeente Almelo.  

 

We zijn op de hoogte van de voortgang van het uitgevoerde Onderzoek Bestrijdingsmiddelen en 

Omwonenden waarvan het eindrapport binnenkort aan het Rijksinstituut voor Volksgezondheid en 

Milieu (RIVM) aangeleverd wordt.  

 

In het licht van de geringe omvang van de problematiek binnen de gemeente Almelo 

beantwoorden wij de door u gestelde vragen.  

 

1. Hoe groot is het bloembollenareaal in 2019 in de gemeente? Vindt er ook lelieteelt plaats en 

zo ja, welk deel van het areaal betreft dat?  

Conform de cijfers van het CBS bedraagt het areaal cultuurgrond in de gemeente Almelo dat 

wordt ingezet ten behoeve van bloembollen- en knollenteelt 0,441 hectare. 



2. Bent u bekend met het gebruik van (welke) gewasbeschermingsmiddelen bij deze bedrijven, en 

in breder verband de gehele landbouwsector in Almelo? Kunt u dat nader toelichten, en het 

gebruik van glyfosaat in het bijzonder?  

Nee, wij hebben geen inzicht in het gebruik van gewasbeschermingsmiddelen bij bedrijven in de 

gemeente Almelo. De Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit is de instantie die toeziet op het 

gebruik van gewasbeschermingsmiddelen. 

 

4. Over welke informatie beschikt u dat er - via onderzoek bodemmonsters - gifstoffen zijn 

gevonden in/nabij deze bollenteeltvelden? Als dit onderzoek nog niet heeft plaatsgehad, vindt u 

met ons dat dit dient plaats te vinden?  

Zoals in het vorige antwoord is gesteld, hebben we geen inzicht in het gebruik van 

gewasbeschermingsmiddelen per bedrijf en hierdoor ook geen informatie over eventuele 

bodemmonsters. Gezien de beperktheid van de grootte van het areaal is dit thema op dit moment 

geen issue en in dat licht moet u de beantwoording van uw vragen zien.  

 

5. Op welke wijze wordt er gecommuniceerd met omwonenden van deze bollenbedrijven over de 

bestrijdingsmiddelen/gifstoffen en hoe eventuele gezondheidsrisico’s te beperken? Bestaat er een 

meldpunt voor deze omwonenden?  

Er wordt niet gecommuniceerd met omwonenden en er bestaat geen meldpunt voor 

omwonenden.  

 

6. Welke inspanningen zijn of worden gedaan om in de bollenteelt in Almelo het gebruik van 

landbouwgif te beperken of op te heffen? Anders gezegd om de bollenteelt te verduurzamen (met 

‘groene’ bestrijdingsmiddelen)?  

Er worden geen inspanningen geleverd.  

 

7. Kan en wil Almelo initiator zijn om in de gemeente het debat te openen over de stelling of we 

eigenlijk bollenteelt toe willen staan zolang er nog geen volledig veilige manier van bespuiten is 

gevonden? Immers, wat je in de tussentijds aan gezondheidsschade toebrengt, dat weet eigenlijk 

niemand.  

Gezien de grootte van het areaal wordt hier niet actief op geacteerd.  

 

8. Wordt het – als deze afspraken nog niet bestaan - tijd voor een convenant tussen LTO, 

bollentelers en de gemeente Almelo? Een convenant waarin o.a. afspraken zijn vastgelegd om in 

de directe omgeving van scholen, sportvelden en zorginstellingen binnen onze gemeente geen 

bollenteelt te bedrijven?  

Zie de beantwoording van de vorige vraag.  

 

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Almelo, 

de secretaris,    de burgemeester, 

 


